
Referat FAU Storetveit skole 04.06.2025 

Møtedato og tid: 4.juni 2025 

Sted: Personalrommet 

 

Til stede: Rektor Eli Handeland  

leder FAU Tom Løvik, og følgende klasserepresentanter: 

8A 
Dag Ove Vareberg 
(nestleder) 

8 B 
Tom Løvik 

8 C 
Hallgrim Hals 

8D 
Øyvind Øyen 

8E 
Charlotte Rogne 

9A 
 
 

9B 
Ørjan Ogne 

9C 
Sylvia Myklebust 

9D 
 

9 E 
 

10A 
Siv Henriksen 
 

10B 
Synnøve Kleive 

10C 
  

10D 
 

10E 
Linda Nielsen 

 

Møteleder: Tom Løvik 8B 

Referent: Tom Løvik 8B 

Sak Sakliste Lenker/info  Referat 

1 Møte med 
trinnledere   

 
De tre trinnkontaktene for 8. 9. og 10. klasse, Cecilie 
Hem-Grindheim, Lars Skalle og Monika Solvig satte 
seg ned med sine respektive trinnforeldre og hadde 
en halvtimes dialog om læringsmiljø, trivsel, mobbing, 
fravær, psykososialt miljø og generell tilstand i de 
enkelte klasser og på trinnet samlet. Rektor var også 
til stede og beveget seg fra gruppe til gruppe. 
 
Dette var en veldig god måte for foreldrerådet å være 
i direkte kontakt med ledelsen. 
Det vi kan si om dialogen må naturlig nok bli veldig 
generaliserende, men med det som forutsetning kan 
vi referere at alle trinn får skryt for å være fine 
elevgrupper å jobbe med. Elevundersøkelsen og to 
Spekter-undersøkelsen viser høy grad av trivsel for 
over 90 prosent Mobbetallene for skolen er lave. De 
har vært lave over tid, og er likevel stadig synkende. 
Undersøkelser viser at Storetveits «mobbetall» skårer 
halvparten av det som er snittet for Bergen 
Kommune. 
 
Oppstarten i åttende klasse var litt problematisk fordi 
elever lagde klassegrupper i sosiale medier gjennom 
sommeren, der det var mye fokus på «kule» klasser 
og «mindre kule» klasser. Dette har blitt håndtert og 
åttende klasse har etablert seg som et meget 
velfungerende klassetrinn. 
 
Selv om det generelle læringsmiljø og psykososiale 
miljø kan karakteriseres som meget godt, så vil det 
alltid være noen uheldige episoder mellom elever i 
skoletiden, eller at noen opplever at sosiale medier 
brukes på en negativ måte for enkeltpersoner. 
Ledelsen mener likevel at det er lav forekomst av 
slike episoder. 
 



Trinnledere vil bli invitert til FAU en gang i halvåret, 
som fast post på FAUs årshjul 
 

2 Omorganisering av 
klassekontaktordning 

 
FAU-leder orienterte om forslag til omorganisering av 
klassekontakters ansvar for sosiale treff med 
klassene. FAU har diskutert dette tidligere i år, og det 
jobbes med ulike forslag til forbedrede løsninger i 
FAU-nettverket i Bergen Sør. FAU landet ikke på noe 
konkret endring av etablert praksis. Saken må jobbes 
videre med, og blir tatt opp igjen til høsten 
 

3 Samarbeidsutvalg og 
skolemiljøutvalg 

 
FAU-leder og nestleder deltok på møte med Rektor, 
Tillitsvalgt Daniel, Lærerrepresentant Kristin, og fire 
representanter fra elevrådet: Jakob, Hedda, Zohra og 
Lars. Tiden ble brukt til gode og engasjerte samtaler 
om «Stengte toaletter» og bruk/misbruk av digitale 
læremidler. 
 
Refetat fra møtet vil bli distribuert fra referent Kristin 
Garnæs 
 
Som ny leder i Samarbeidsutvalget er valgt leder i 
FAU Tom Løvik. Samarbeidsutvalgsmøter og 
Skolemiljøutvalgsmøter skal fra nå avholdes en til to 
ganger i halvåret 
 

4 Natteravning   Mindebanen og Paradis-området har blitt et yndet 
samlingssted for ungdommer i det siste. Mange har 
fått med seg at Politiet måtte gripe inn under en 
privat arrangert fotballkamp i starten av måneden. 
Spørsmål om Natteravnenes tilstedeværelse har 
kommet til FAU  
 
FAU-leder tar kontakt med Natteravnene på Nesttun 
og kommer tilbake til FAU med en statusrapport på 
neste møte i september. 
En generell oppfordring til dere foreldre om å gjøre 
en innsats som Natteravn er herved gitt. 
 

5 Pride    FAU samtalte om flaggbruk i Pride-måneden. Det er 
ikke en selvfølge for alle at Prideflagget symboliserer 
verdier som alle kan stille seg bak. For de fleste er det 
naturlig å tenke at Pride-flagget symboliserer enhvers 
rett til å elske den man vil, men om man følger 
debatten rundt flagging eller ikke-flagging på Storting, 
i kommuner og på skoler, så er det ikke lenger så 
enkelt.  
 
Status nå er at det er opp til den enkelte rektor å 
bestemme omfang av flagging eller ikke-flagging. 
 
Temaet ble diskutert uten at FAU tar noen stilling 
eller posisjon i saken. Vi ser for oss at tematikkens 
aktualitet vedvarer, og at vi kan bruke mer tid på det 
til høsten. 
 

6 Ballet  
 

Vi mangler bare noen få vakter til ballet. Monika 
Solvig rapporterer at alt ser ut til å være som normalt. 



Oppfordrer alle som er blitt spurt til å bidra med mat 
til elevene. Det er fantastisk at Gratisprinsippet 
fungerer på Storetveit Skole, og slik skal vi fortsette å 
ha det 

 
 
7 

 
 
Sommer 

  
 
Foreldrenes Arbeidsutvalg ønsker alle en riktig god 
sommerferie, og ser frem til å fortsette arbeidet fra 
september 2025 

 

 

Neste FAU-møte er satt til 3.september kl 19:00 på Personalrommet 

For FAU 11.06.2025 

Tom Løvik, referent 

 


